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Dagsorden skolebestyrelsesmøde nr. 23 

Onsdag den 10. februar 2021 kl. 17.30 – 20.00  

 
Mødet afvikles over “Teams”. 

Forældrerepræsentanter 
Rasmus Høiby: Erik 9.c Toke 7.c afbud 
Nanna C. Olsen: Alice 7.b  
Mads K. Andersen: Mathilde 4.b Rasmus 8.b 
Mirsad Dajic: Lejla 4.c, Elma 5.b, Emir 0.d 
Ariful Islam: Ashra 3.c  afbud 

Saiqa Qayyum: Maya 6.b afbud 
Tenna Stærmose: Alberte 
 
Elevrepræsentanter: 
Julius Karved Vinther (9B) 
Julie Myglegaard Vagner (9B) 

Medarbejderrepræsentanter: 
Mille Carlsen, lærer  
Jørgen Pagh, pædagog 
 
Ledelsesrepræsentanter:  
Kristoffer Færkel, skoleleder 
Annette Smidt Jørgensen, rep. fra skoleledelsen 
Lene Stuhr, administrativ leder 
 
  

Ordstyrer: Mads Referent: Annette 
 

     

  
 

Dagsordenpunkt og sagsfremstilling Type  Tid Ansvarlige 

1. Godkendelse af referater 
Referatet er godkendt. 

vedtagelse 
 

5 min ordstyrer 

2. Nyt fra eleverne 
Velkommen til Julius og Julie, der er nye 
elevrådsrepræsentanter i skolebestyrelsen. 
Julius om fjernundervisning: Godt at man 
bare er i skole, når man vågner, ærgerlig at 
man mangler sine kammerater. Det er bedre 
undervisning end sidst. Der er forskel på om 
lærerne er gode til teknik.  
Julie: Det er lidt forskelligt fra fag til fag, 
hvordan det er. Der er forskel på, hvor gode 
lærerne er til at tage eleverne med på 
”vejen”. 
Den gode undervisning er, når man ved, 
hvad der skal ske, når lærerne er forberedt 
og kan teknikken.  
Hvad kan vi tage med? 

Orientering  10 
min 

 

 

Et godt sted at være 
Et godt sted at lære 
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Vores matematiklærer laver små videoer 
som hjælper og understøtter, visuel 
understøttelse er supergodt. 

 

3. Nye positioner i ledelsen 

Der er som det også er meldt ud foretaget nogle 

ændringer i ledelsen i forhold til hvem der 

varetager hvilke positioner. Kristoffer og Annette 

begrunder de skift, og giver status på, hvad vi 

mangler af ledelseskraft i ledelsesgruppen. 

Stort tillykke til Kristoffer med jobbet som 

skoleleder, bestyrelsen ser frem til samarbejdet. 

Der er pt et stillingsopslag på en faglig leder og 

souschef på nettet. Skolen vil gerne ramme en 

ansættelse 1. april. Ledelsen har betalt lidt for at 

få opslaget bredt ud på sociale medier 

Der er samtaler første runde torsdag den 25.2 kl. 

16-20 og 2. runde fredag den 26.2. kl. 15-17. 

Tenna og Mads melder sig og Nanna ser på 

mulighed for at deltage. Lene sørger for, at 

forældrerepræsentanterne kommer på Signatur. 

Inge går den 1. april på pension, derfor skal der 

også findes en faglig leder til hendes stilling. 

Stillingsopslaget er under udarbejdelse og det er 

planlagt at stillingen besættes pr. 1. maj. 

Skolebestyrelsen ønsker at sige farvel til Inge og 

sige tak for hendes store arbejde på skolen. Inge 

inviteres til næste møde i skolebestyrelsen. 

Der er internt fortaget en rokade. Marian rykker 

fra indskolingen til mellemtrinnet. Sisse er nu 

konstitueret som faglig leder i indskolingen. Sisse 

har haft ledelsesopgaver på skolen og er 

læsevejleder, en del af skolens ressourceteam og 

har arbejdet med intensiverede overgange i 

indskolingen i et par år. Med denne rokering 

håber ledelsen, at der bliver skabt en større 

sammenhængskraft mellem huset og den store 

skole. 

Tenna synes det er godt med en intern 

konstituering af en faglig leder. 

 15min Annette og Kristoffer 

4. Status på og struktur for genåbningen 
for 0-4 klasserne og den fortsatte 
fjernundervisning for 5-9 klasserne. 

Klassen er boblen, som børnene er i hele dagen. I 
ydertimer er det muligt at lægge nogle bobler 
sammen, men det er ikke aktuelt lige nu. 
Børnene og de unge møder så få voksne pr dag 
(2-3) og pr uge (3-4) voksne. 
Hvis en elev eller voksen i en klasse er smittet, 
gælder hele klassen som nærmeste kontakt. 
Vi er under nødbekendtgørelsen, hvilket betyder 
at enkelte fag ikke bliver læst. Vi holder 
skoledagens længde. Der er forskudte pauser. 

Orientering/drøftelse 45 
min 

Ledelsen suppleret af 
Mille, Jørgen og 
elevrepræsentanterne.  
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Det er været en rolig genåbning, der har ikke 
været mange henvendelser, det kører fornuftigt. 
I fritiden er der ikke mange valgmuligheder, da 
de voksne er koblet på en fast gruppe og ikke kan 
tilbyde forskellige værksteder. Også for 
skoledelen er hverdagen anderledes. Der er ro på 
og stor glæde ved at være sammen med børnene 
igen. Alt er så godt som muligt. Der er lærere, 
der er bekymret for at vende tilbage pga. smitte, 
der er vesir til personalet, hvis det ønskes. 
De store elever har snart været hjemme i to 
måneder og vi ved først noget nyt hen mod den 
28. februar. 9. klasserne ved nu, at de skal op i 
dansk mundtligt og skriftligt, matematik skriftligt 
og engelsk mundtligt. Der er pt 13 elever fra 
udskolingen inde på skolen til undervisning og 6 
fra mellemtrinnet.  
Mads fortælle om det positive i gå-hjem-møder 
for forældrene og nye måder at være sammen på 
for børnene. Det kvitterer han for.  
Der er blevet mere fokus på alternative 
aktiviteter efter kl. 12, det er meget fint siger 
Tenna. Dejligt at så mange lærere og pædagoger 
tænker ud af boksen. 
 

5. Fremlæggelse af regnskab 2020 
Lene S fremlægger og gennemgår regnskabet for 
2020 og ser ud i fremtiden i forhold til den 
forventede økonomiske situation når vi vælger at 
bibeholde vores 4 klasser på nuværende 1 
klassetrin.  
Skolen er kommet ud af 2020 med 1,3 million. 
Det er væsentligt mere end forventet. Der er et 
mindreforbrug på løn og et merforbrug på drift. 
Det er primært covidrelateret mindreforbrug i 
forhold til vikarudgifter og stillingsrester. Skolen 
passer også godt på pengene. Lene vil næste 
gang fremlægge skolens budget for 2021. skolen 
ved allerede nu, at der skal spares ca. 10 timer 
om ugen på hele skolen for at opretholde de fire 
1. klasser, som skolen har valgt at beholde.  
Der er en stor bekymring i skolebestyrelsen over 
den situation er skolen er i med at skulle 
fastholde fire spor og samtidig have et max på 
optag af 22 elever. Det er en vigtig opgave for 
ledelsen at få gjort opmærksom på 
problemstillingen opadtil.  
 

Orientering/drøftelse 35 Lene S 

6. Udtalelse til budget 2022-2025 
Skolebestyrelsen skal forholde sig til om de vil 
komme med forslag til ændringer i budgettet. 
Der henvises til vedhæftede dokument “Brev om 
budgetudtalelser B2022”.  
Der er deadline for ønsker d.18/3 

Drøftelse 25 Kristoffer 
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Skolebestyrelsen synes det er svært at pege på 

noget i den situation skolen lige nu er i med det 

store byggeri, der venter på Blaagaard.  

Der bliver peget på forbedring af 

parkeringsforhold og etablering af 

lege/udeområder på hele skolen. 

Det skal undersøges om der er nogle penge til at 

købe legeredskaber midlertidigt, det husker 

bestyrelsen er nævnt på et tidligere tidspunkt. 

Kristoffer skriver forslagene ud og bestyrelsen 

godkender skriftligt. 

 

7. Ordensregler 
Vi har som skole nogle ordensregler der skal 

understøtte de værdier som vi har. Det er rigtigt 

lang tid siden at vi har set på dem sammen.  

Vi skal komme med umiddelbare tanker og input 

til de ordensregler som vi har lige nu. 

“Godkendelsen” af ordensreglerne vil først ske på 

et kommende skolebestyrelsesmøde. 

Der er nogle gamle ordensregler, som Kristoffer 

ønsker at genbesøge med medarbejderne. 

Skolebestyrelsen vil blive inddraget derefter. 

Elevrådet/rettighedsrådet skal også inddrages i 

arbejdet.  

Drøftelse 15 Kristoffer 

8. Orientering 

Tilbagemelding i forhold til “Kys og kør” ved 

aflevering af elever. 

Kristoffer har endnu ikke talt med Carsten 

Bott. Punktet kommer på til næste møde.  

Der er bekymring for trafikkaos, når skolen 

åbner for alle igen. Der er pt. ingen 

skolepatrulje. 

Kan politiet komme forbi for at hjælp ved 

opstart.? 

Orientering 10 Kristoffer 

9. Eventuelt 
Der er intet til evt. 

 

   

 
10. Til kommende møder ud over 

årsplanen 
 

Løbende møder 

• Møde, hvor Jakob deltager med 
information om Service’ opgaver. 

• Januar: hvordan fungerer det med den 
nye ledelse, som service er overgået til. 

• Invitere vejvisere/ ress.team med til et 
møde og fortælle om dette arbejde. 

• Revision af principper 

• Møde frekvens. Hvor ofte skal 
skolebestyrelsen holde møde? (Tages 
op med ny skoleleder) 
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• Tilbagemelding i forhold til “Kys og kør” 
ved aflevering af elever. 

• Antimobbeplan nyt udkast også for det 
digitale 

• Ordensregler 

11. Sager udenfor dagsorden 

 

 

   

 

 


